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Zápis z jednání komise mládeže  

Místo: On-line jednání 13. 11. 2020  

Téma jednání: 

častníci jednání: 

Průběh jednání: zahájení od 10:00 hodin 

============================================================================= 
1. Informace předsedkyně 
 
Valentová informovala o skutečnosti, že materiálová podpora pro SPS (stoly) byla odeslána a 
předána klubům.  
Dále informovala o změnách v rozdělení mládežnických kategorií ITTF - U11, U13, U15, U17, U19. 
============================================================================= 
2. Dotace za pořadatelství BTM ČR v roce 2020 
 
Komise jednomyslně schválila předložený návrh.  
Vzhledem k tomu, že se některé turnaje neuskutečnily, nebude čerpána celá částka rozpočtu. Byla 
konzultována i možnost kompenzací pořadatelům, kteří museli turnaj z důvodu Covid-2 zrušit. 
Bohužel na neuskutečněné turnaje není možné čerpat podporu.  
  
Úkol: 
Valentová předloží návrh rozdělení dotací na výkonný výbor. 
============================================================================= 
3. Dotace za umístění na žebříčku mládeže ČR 2019/2020 
 
Komise jednomyslně schválila předložený návrh.  
 
Úkol: 
Valentová předloží návrh rozdělení dotací na výkonný výbor. 
============================================================================= 
4. Pořadatelství MČR v prosinci 2020 
 
Komise po dlouhé debatě navrhla, aby se MČR konala pouze za předpokladu, že min. 14 dnů před 
pořádáním MČR bude možné trénovat ve všech krajích ČR.  
 
Úkol: 
Valentová předloží návrh na výkonný výbor. 
============================================================================= 
5. Návrh rozpočtu na rok 2021 
 
Komise schválila návrh rozpočtu na rok 2021.  
 
Úkol: 
Valentová předloží návrh na výkonný výbor. 
============================================================================= 
6. Metodiky žebříčků na základě zrušení turnajů 
 
Byla vedena diskuse o nastavení změny metodiky pro rok 2021 z důvodu zrušení dvou turnajů BTM 
ČR v roce 2020.  Předpokládá se úprava metodiky žebříčků ČR, která bude zveřejněna před dalším 
BTM ČR, který se koná v Liberci a Jablonci nad Nisou. 
 
Úkol: 
Linert probere s Božkem a bezodkladně bude informovat komisi. 
============================================================================= 
  
Ukončeno jednání v 11:00 hodin.  
 
Zapsal dne 13. 11. 2020 Jaroslav Glogar 

Téma jednání: Pravidelná schůze komise mládeže  

Účastníci jednání:    
- Hana Valentová, Jaroslav Glogar, Martin Protiva, Martin Linert, Libor Svoboda, Martin Merker 

 


